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電視節目的種類非常多，有人喜歡知識性的節目，有人喜歡冒險的影片，而我

最喜歡的電視節目是卡通「航海王」(One Piece)。 

我非常喜歡「航海王」這部卡通。當看到我的房間，每個人都會發出一聲：

「哇！」你會看到許多的「航海王」吊飾、海報、音樂等等。我的書包、鉛筆盒上

掛著吊飾，牆壁上貼滿了各式各樣的海報，而且書架上也放滿了 CD，這顯示我對

航海王是多麼的著迷。 

 

知識性的 knowledge-based   冒險 adventure   吊飾 ornament 

各式各樣 a variety of     著迷的 fascinated 
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1110829 高中職生 中翻英短文翻譯 參考答案 

  There are many types of TV programs. Some people like knowledge-

based programs, some people like adventure videos, and my favorite TV 

program is the cartoon “One Piece”. 

I really like the cartoon “One Piece”. Everyone will be amazed and say 

“Wow!” when taking a look at my room. You can see lots of “One Piece” 

ornaments, posters, music, etc. My bag and pencil case are hanged with 

ornaments, the walls are covered with a variety of posters, and the shelves are 

filled with CDs, which shows how fascinated I am for One Piece. 

 

 


